
     

Z A P I S N I K  

 

S 22. sjednice Upravnoga vijeća Pučkog otvorenog učilišta Slatina održane u ponedjeljak 01. 

ožujka 2021. godine s početkom u 10:00  sati u prostorijama ravnateljstva Pučkog otvorenog 

učilišta Slatina 

 

PRISUTNI ČLANOVI UPRAVNOGA VIJEĆA:  

 

1. Dario Vrbaslija - predsjednik 

2. Ana Šnjarić – član 

3. Anita Rastija -  član 

4. Saša Šoltić-  član 

 

 

ODSUTNI: 

 

- Maja Teodorović -  član – opravdala izostanak 

 

PORED ČLANOVA UPRAVNOGA VIJEĆA SJEDNICI PRISUSTVUJE:  

 

1. Danijela Fabric Fabijanac, prof. – ravnateljica POU 

 

ZAPISNIK VODI: Marina Brusić, blagajnica – administrativna radnica u POU Slatina 

 

Predsjednik Upravnog vijeća otvorio je 22. sjednicu, pozdravio sve prisutne te pročitao 

dnevni red koji je jednoglasno prihvaćen. 

 

 
ZAKLJUČAK 

 

 

Primjedbi na zapisnik s 21. sjednice nije bilo, i zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

Nakon objašnjenja i rasprave vezano za obrazovni odjel govori da je ukupan broj polaznika 

bio 661. 

Vezano za kino govori da smo bili zatvoreni  od 12.03. do 05.06.2020. zbog COVID-19. te  

nam je broj posjetitelja i prihod puno manji nego prijašnjih godina. Broj posjetitelja je bio 

ograničen što je uvelike pridonijelo smanjenju prihoda. 

Za financijski dio govori da smo usprkos ovim teškim vremenima izazvanim s Covid-19. 

zadovoljni te smo prenijeli sredstva u 2021. Godinu 

Prijedlog  Izvještaja o radu je jednoglasno prihvaćen i pohvaljen. 
 

Ana Šnjarić govori da izvršenje financijskog plana POU Slatina za 2020. godinu iznosi 106, 

što znači da imamo povećanje prihoda 6 % u odnosu na tekući plan, a indeks rashoda i 

izdataka iznosi 87, dakle imamo 13% smanjenje rashoda u odnosu na tekući plan. Nakon 

izlaganja predsjednik je pohvalio rad POU Slatina, nakon čega je ravnateljica informirala 

članove o svemu što se događalo i radilo od prošle sjednice, kao i o tome što pripremamo za 

naredni period. 

Donijela se jednoglasna odluka da se visina isplate II dohotka za vanjske suradnike poveća. 

Pod zadnjom točkom riječ ravnateljica govori o problematici s radovima na zgradi. Vezano za 

kino djelatnost uslijed obustave rada zbog COVID-19., i gubitka od 80% prihoda. 



Na kraju sjednice predsjednik se zahvalio i pitao ima li tko kakvo pitanje, kako se nitko nije 

javio za riječ predsjednik zaključuje dvadeset i drugu sjednicu Upravnoga vijeća u 11:35 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČAR:                                                                                                                   

         

 Marina Brusić                                                                                                               

                

                                                                              

 

 

                               

                                                                                                                    Predsjednik  

 

                       Dario  Vrbaslija 

 

 

 

 

KLASA: 003-06/21-01/01 

URBROJ: 2189/02-08-01-21-02 

 


